



လိအိကူင် ၃၀.၂၀၂၁

### RPS 205 မိဂ်ပဂ်သုဂ်တဖဂ်အအိဂ်,

ပအဲဂ်ဒီးဒူးသုဂ်ညါသုလဂ်အဘဂ်ဃးဒီးကွဲအဘဂ်စကါအတဂ်စုဂ်တဂ်ကျါလဂ်အနဂ်အဝဲအံနဂ်လီၤ.

**Rockford** လီၤကဝီၤမုဂ်စုၤစတူးဒီးအမဲဂ်ကၤဒီတဘုဂ်ညါနဂ်ကိဒိဂ်မးလကနဂ်ဘုဂ်ပုၤမတဂ်မဖဲလတဂ်နဂ်အယိလတဂ်ကဒီးလဝဲပုၤနီၤဘုဂ်အစီၤနဂ်ကိဝဲဒိဂ်နဂ်လီၤ.လဂ်ဘျီအဝဲအံပတအိဂ်ဒီးပုၤလဂ်အနီၤဝဲဒိဂ်ဘုဂ်တလဂ်ပုၤဝဲဒိဂ်လကတိဂ်ဆုၤဝဲဒိဂ်ကွဲဖဲတဂ်လီၤကိးတိးဒီးစးထီဂ်လဂ်ဖဲသုဂ်ဒီး၁၂ တိးကွဲဖဲအစီၤဘုဂ်ဖဲကွဲစးထီဂ်ဝဲဒိဂ်ဖဲစးပထုဘုဂ် ၂ သီနဂ်လီၤ.

ပအိဂ်ဒီးတဂ်ရဲဂ်တဂ်ကျါလဂ်အတိၤပုၤနုၤဘုဂ်စကါကဟးပိဝဲဒိဂ်ကွဲဖဲတုၤလဂ် ၁၄၈- ၁၆၀ အတဂ်လဲၤတစးဝဲဒိဂ်နဂ်လီၤ.ဘုဂ်စကါတနီၤနဂ်ကိးနံၤဒီးနုၤတအိဂ်ဝဲဒိဂ်လဂ်ကပိဝဲဒိဂ်ကွဲဖဲဘုဂ်နဂ်လီၤ.ဘုဂ်လဂ်အပိဝဲဒိဂ်ကွဲဖဲသုဂ်တဖဂ်နုၤကဟးစုၤဝဲဒိဂ်လဂ်တဂ်ဟးပိဝဲဒိဂ်ဖဲသုဂ်လဂ်ကွဲလဂ်အနံၤတဘျီနုၤကရူၤအဝဲကနုၤဘုဂ်ဝဲဘုဂ်ဒီးလဂ်ဆုၤခနံၤနုၤကရူၤအဝဲအံတနုၤဘုဂ်ဝဲဒိဂ်ဘုဂ်လဂ်ဘုဂ်နုၤလီၤ.တဂ်အဝဲအံၤလဂ်တလါအတိၤပုၤနုၤကွဲဖဲတဒီးနုၤဘုဂ်ဝဲဒိဂ်ဘုဂ် ၂ သီဒီးလဂ်တဂ်နုၤအယိကွဲဖဲသုဂ်တဖဂ်အမိဂ်အပဂ်ကဘုဂ်လဲၤဆုၤဒီးလဲၤဟးနုၤကွဲအံၤလဂ်ကွဲမုဂ်လဂ်ပုၤနီၤဘုဂ်တလဂ်ပုၤဘုဂ်အယိနုၤလီၤ.

ဘုဂ်စကါစကဲၤကွဲၤနုၤတဂ်ကပၤနုၤအံၤလဂ်ကွဲအဝဲပစိဂ်အပုၤဖဲလါစးပထုဘုဂ် ၂ သီဒီးဖြဲဒုစးပထုဘုဂ် ၃ သီနုၤလီၤ.ဝံသးစုၤပဝ်သုဂ်ပဝ်သးဘုဂ်လဂ်ဘုဂ်အတဂ်လဲၤအကျါလဂ်နုၤအကွဲနုၤတက့ၤ.အဒိ.ဘုဂ်သုဂ်ကွဲဖဲသုဂ်တဖဂ်ကအိဂ်ဒီးဘုဂ်စကါလဂ်ဒီးလဂ်ဟါနီၤနုၤဘုဂ်တအိဂ်လဂ်ဘုဂ်.ပကပဝ်လီၤဘုဂ်စကါစကဲၤကွဲၤလဂ်လဲၤစးပထုဘုဂ်ဒီတလါလဂ်အဆိအနုၤနုၤလီၤ.

ပမုဂ်လဂ်လဂ်မိဂ်ပဂ်သုဂ်တဖဂ်ကမၤသကိးတဂ်ဒီးအဖဲအကွဲဒီးပုၤတဝၤအတဂ်မၤစၤလဂ်ကမၤပုၤဝဲဒိဂ်ဘုဂ်မၤဝဲဒိဂ်တထီဂ်ဘးဝဲဒိဂ်သုဂ်တဖဂ်နုၤလီၤ.ကွဲကဟ့ၤဝဲဒိဂ်တဂ်ဆၢကတိၤလဂ်မိဂ်ပဂ်သုဂ်တဖဂ်လကဟဲဆုၤဒီးပဝ်ပိဝဲဒိဂ်အဖဲအစီၤမိဂ်ပဂ်သုဂ်တဖဂ်လဂ်ဘုဂ်စကါတအိဂ်ဘုဂ်သုဂ်တဖဂ်အစီၤနုၤလီၤ.

ပမုဂ်လဂ်လဂ်တဂ်အိဂ်သးအဝဲအံၤကမုဂ်ဝဲဒိဂ်တဖိဂ်တလီၤနုၤလီၤ.ပအိဂ်ဒီးဘုဂ်စကဲၤကွဲၤလဂ်ကွဲဖဲအစီၤလဂ်ဆဲးပထုဘုဂ်ဒီတလါအစီၤလံနုၤလီၤ.လဂ်တဂ်မုဂ်လဂ်အပုၤလဂ်တဂ်ရဲဂ်တဂ်လဂ်တဂ်ထီဂ်ဟ့ၤထီဂ်စၤတဂ်ရဲဂ်တဂ်ကျါအဝဲအံၤဒီးတဂ်ဟ့ၤလီၤဝဲဒိဂ်စုၤဘုဂ်လဂ်ပုၤနီၤကါဘုဂ်အသီအစီၤသုဂ်တဖဂ်လဂ်ပကဒီးလဲၤအဝဲသုဂ်ဒီးသိဂ်လဲၤအဝဲသုဂ်လဂ်ကမၤပုၤကွဲၤကတိၤနီၤဘုဂ်လဂ်ဆါဆုၤညါတလါနုၤလီၤ.

ပုၤလဂ်အနီၤဘုဂ်အသီအစီၤ: **RPS 205** ပုၤလဂ်အနီၤဘုဂ်တနုၤဂ် ၁၅:၃၀ စးဒီးဟ့ၤဝဲဒိဂ်ဘုဂ်နုၤလဂ်ပုၤဒီးဘုဂ်ဒီလဂ် ၃၀၀၀.လဂ်တဂ်ပတထီဂ်လံၤအပုၤပုၤလဂ်အဝဲအိဂ်ဒီးတဂ်လဲၤဒီဖျါလဂ်နီၤဝဲဒိဂ်ဘုဂ်သုဂ်တဖဂ်နုၤဘုဂ်ကနုၤဘုဂ်ဝဲဒီလဂ် ၄၀၀၀နုၤလီၤ.ပုၤလဂ်အနီၤဘုဂ်တဂ်မၤအသီသုဂ်တဖဂ်လဂ်တဂ်နီၤဘုဂ်အဝဲအံၤနုၤကနုၤဘုဂ်ဝဲဒိဂ်ဘုဂ်နုၤဒီလဂ် ၁၅၀၀.လဂ်တဂ်နီၤဘုဂ်စကါမၤအပိဒီးကနုၤတုၤဝဲဒိဂ်လဂ် ၃၃၀၀ လဂ်တနုၤအတိၤပုၤနုၤလီၤ.တိးထီဂ်ဘုဂ်အံၤဖဲ: [rps205.com/careers/support](https://rps205.com/careers/support) နုၤတက့ၤ.

တဂ်ထီဂ်ကွဲဝဲတဂ်ဟူးတဂ်စးဒီးတဂ်လိဝ်လိဝ်ကွဲတဖဂ်:  
လဂ်တဂ်နီၤဝဲဒိဂ်ဘုဂ်စုၤကိးဖဲကွဲၤပုၤဂ်ဝဲတဂ်ဟူးတဂ်စးဒီးအဝဲအံၤနုၤတဂ်ဆိသလဲကအိဂ်ဝဲဒိဂ်နုၤလီၤ.တဂ်ရဲဂ်တဂ်ကျါအဝဲအံၤနုၤတဂ်နီၤနုၤဘုဂ်စကါတအိဂ်ဝဲဒိဂ်ဘုဂ်.မုဂ်နုၤမုဂ်သီသုဂ်တဖဂ်နုၤတဂ်ကွဲးလီၤ.ယဝ်ဝဲဒိဂ်လဂ်ဝဲဒိဂ်တုၤဆုၤဝဲဒိဂ်ကွဲအစးလဲၤဒါအပုၤနုၤလီၤ.  
လဂ်ပုၤလိဝ်ကွဲဝဲသုဂ်တဖဂ်အစီၤ.ဘုဂ်စကါကအိဂ်ဝဲဒိဂ်ဖဲ ၄:၃၀ ဟါနီၤဝဲအလီၤခံၤဖဲဘုဂ်စကါတိဆုၤဝဲဒိဂ်ကွဲဖဲကွဲဝဲအလီၤခံၤနုၤလီၤ.တိးထီကွဲအစးဒီးပုၤလိဝ်ကွဲမုဂ်ဒါခိဂ်သုဂ်တဖဂ်ကမၤသကိးတဂ်ပုၤဃီလကကွဲၤဝဲဒိဂ်တဂ်လဲၤတဂ်ကွဲၤလဂ်တဂ်လိဝ်ကွဲအစီၤနုၤလီၤ.

**Rockford** စံးထံၤဘုဂ်ထံဂ်ကဲး: **RPS 205** ကဟ့ၤလီၤဝဲဒိဂ်ဘုဂ်ထံဂ်ကဲးလဂ်ကွဲဖဲသုဂ်တဖဂ်လဂ်အထီဂ်ဝဲဒိဂ်ကွဲလဂ်အကိးဝဲဒိဂ် (Regional Office of Education) နုၤလီၤ.

**နမၤစၤကသုလဂ်ကွဲဒီလဲး:** မိဂ်ပဂ်သုဂ်တဖဂ်လဂ်အဖဲမုဂ်တလိဂ်ဘုဂ်ကွဲအဘုဂ်စကါသုဂ်တဖဂ်နုၤနုၤဆဲးကျိးဘုဂ်ဒီးဘုဂ်အဝဲဂ်ကျိၤလဂ်ကထူးထီဂ်ကွဲအမံၤလဂ်တဂ်ဒီးဝဲဒိဂ်ဘုဂ်စကါနုၤတက့ၤ.ဘုဂ်စကါလီၤဆုၤနီၤဘုဂ်တဂ်ပပနီၤယဝ်အံၤဒီးလဂ်ဘုဂ်လီၤဆုၤနီၤအစီၤနုၤဘုဂ်ကွဲၤယဝ်စံးပဝ်စၤနုၤလီၤ.  
ပုၤတစၤလဂ်လဂ်လိဝ်ဘုဂ်စကါ:

**Email:** [BUS@rps205.com](mailto:BUS@rps205.com) | **Call:** 815-966-3705

တဲဘုဂ်သုတိတိ.ပတအိဂ်ဒီးတဂ်တိးကျဲၤအဝဲအံၤဘုဂ်.လဂ်ခဲအံၤအဆၢကတိၤတဂ်ယုၤလီၤ.တဂ်စုၤကိးလဂ်ကျဲၤအစၤနုၤတအိဂ်ဒီးဝဲဒိဂ်ဘုဂ်နုၤလီၤ.ပအိဂ်ဒီးဟ့ၤလီၤဝဲဒိဂ်ဘုဂ်စကါလဂ်ပုၤကွဲဖဲကိးစၤလဂ်အလိဂ်ဘုဂ်ဒီးဝဲဒိဂ်ဘုဂ်စကါနုၤလီၤ.ပအိဂ်ဒီးဟ့ၤတဂ်အစုၤကတိၤလဂ်တဂ်ထီဂ်ကွဲအဝဲအံၤအစီၤနုၤလီၤ.

ပကဆဲးဒူးသုဂ်ညါသုတဂ်စုၤတဂ်ကျါဒီးဒူးသုဂ်နီၤထီဂ်သုလဂ်ကိးနွံဒီးလဂ်အဘုဂ်ဃးဒီးပုၤနီၤဘုဂ်သုဂ်တဖဂ်နုၤလီၤ.တဂ်ဘျီဒိဂ်မးလဂ်သုမၤတဂ်ဒီးပုၤဒီးဆိဂ်ထွဲပုၤအယိနုၤလီၤ.

ပုၤဒီးတဂ်သုဂ်တိးသးရဲဂ်.

Mike Slife, RPS 205 Executive Director of Transportation & Mike Phillips, RPS 205 Chief Operations Officer

KAREN

